
12. oktober 2023 kl. 19.00 

Tilstede: Anders, Svend, Anton, Susanne, Mikaela, Lars, Kristian og 
Peter 
Afbud: Thomas 

Det er besluttet, at Anton får trykt nye billeder til foyer (print på pap), 
og at de gamle billeder gives tilbage til fotografen. 

Grete og Søren har afholdt første kursus med 20 tilmeldte. Der er 
fortsat 70 interesserede. Bestyrelsen har godkendt at støtte, at alle 
tilmeldte kan gennemføre kurset, hvis Grete og Søren fortsat vil stå for 
det. Det er vores bidrag til, at flere får et førstehjælpskursus, og at flere 
kan bruge en hjertestarter. 

Der er oprykket 160 nye fra ventelisten. På venteliste er der nu 1.889 
personer. Medlemsadministration er punkt på næste bestyrelsesmøde. 

Visionsoversigten gennemgået og punkter er udvalgt til næste 
bestyrelsesmøde. 

Ny folder om vores få men vigtige retningslinjer er på vej med opdateret 
tekst. 

Bestyrelsen vil udfærdige en manual, der giver indsigt i de løsninger, 
som sikrer daglig drift. Vi er afhængige af Kristian og Lars, men har 4 
håndværkere, der kan ringes til. Navne og kontaktinfo på vores udvalgte 
håndværkere skal fremgå af manualen. 

Havevandingsprojektet gøres færdig i de kommende uger og lamperne 
kommer op som den sidste del af terrasseprojektet. 
Arbejdsgruppe er nedsat til at revidere foreningens hjemmeside. 

Vi opfordrer medlemmer til at stille op til bestyrelsen. Bare tag fat i en 
af os, hvis bestyrelsesarbejdet har din interesse. Vi har 2 interesserede, 

men kom frit 😊 

Vi har optaget mange nye medlemmer og til næste møde udarbejdes en 
besøgsstatistik, der viser besøg sept-okt-nov sat op imod sidste år. 
Statistik er kun én faktor. Bestyrelsen er meget opmærksom på, at det 
er oplevelsen af, hvor mange der er i saunaerne, der er vigtigst. 



Der arbejdes så småt på den kommende Generalforsamling i 
Charlottehaven 25. april 2024 
 


